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W dniu 17.06.2021 odbyło się posiedzenie Rady Naukowej Instytutu Biologii US, 
przeprowadzone w trybie zdalnym, zgodnie z zarządzeniem Rektora nr 45/2020 z dn. 
27.04.2020 r. Potwierdzenie obecności oraz głosowania objęte porządkiem obrad zostały 
przeprowadzone w systemie Rada24, po omówieniu spraw za pośrednictwem platformy MS 
Teams. Protokół z wynikami głosowań został wygenerowany w systemie Rada24. Dodatkowo 
sporządzona została lista uczestników spotkania z platformy MS Teams. Lista wraz z 
protokołem z wynikami głosowań, stanowi załącznik do protokołu z obrad. Za przebieg 
głosowań odpowiedzialna była Pani dr Anna Kalinka, przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej. W 
posiedzeniu wzięło udział 15 członków Rady Naukowej. Nieobecne były Pani dr hab. Marianna 
Soroka, prof. US i Pani dr hab. Wioleta Dudzińska oraz Pan dr Sługocki. Pani prof. dr hab. 
Agnieszka Popiela spóźniła się na spotkanie.

Na początku posiedzenia Przewodnicząca RN powitała zebranych i przedstawiła porządek 
obrad. Pani dr hab. Lidia Skuza, prof. US zapytała czy ktoś z obecnych ma jakieś uwagi do 
porządku obrad. W związku z brakiem wypowiedzi w sprawie Przewodnicząca RN zarządziła 
głosowanie w sprawie zatwierdzenia porządku obrad. W głosowaniu jawnym Rada Naukowa 
Instytutu jednomyślnie przyjęła porządek obrad. Po zakończonym głosowaniu można było 
przejść do jego realizacji.

1) Sprawy osobowe

Podjęcie uchwały w sprawie rekomendowania nauczycieli akademickich do nagrody rektora z 
funduszu nagród dla nauczycieli akademickich

Pani dr hab. Lidia Skuza, prof. US poinformowała zebranych, że w posiedzeniu bierze 
udział Przewodnicząca Komisji ds. Nagród i Odznaczeń IB US-dr hab. Paulina Niedźwiedzka- 
Rystwej, prof. US. Przewodnicząca RN zakomunikowała, że w związku z tym, że omawiana 
sprawa dotyczy także jej osoby, opuszcza na czas dyskusji posiedzenie i oddaje przewodnictwo 
Radzie Dyrektorowi Instytutu. Głos zabrała Pani dr hab. Paulina Niedźwiedzka-Rystwej, prof. 
US. Odczytała protokół z posiedzenia komisji w dniu 14.06.2021. Zebrani dowiedzieli się, że do 
dnia 31 maja do Komisji wpłynęły 2 wnioski - Pani dr hab. Katarzyny Dziewulskiej, prof. US 
oraz Pani dr hab. Lidii Skuzy, prof. US. Pani prof. Skuza, będąca członkiem Komisji ds. Nagród i 
Odznaczeń, została wyłączona z całości obrad. Wniosek Pani prof. Dziewulskiej został 
odrzucony ze względów formalnych, a wniosek Pani prof. Skuzy otrzymał jednomyślnie 
rekomendację przyznania Indywidulanej Nagrody I stopnia JM Rektora US za działalność 
naukową.

Rozpoczęto dyskusję, w trakcie której zebrani mogli się dowiedzieć m. in, że w 
przedstawionym wniosku Pani dr hab. Lidia Skuza prof. US przedstawiła 7 publikacji: 2 za 70 
pkt, 3 za 100 pkt, 1 za 140 pkt i 1 za 200 pkt. W ogólnej ocenie Komisji, uwzględniającej również 
ilość sporządzonych recenzji, Pani Profesor zdobyła 330 punktów.

Po zakończonej dyskusji do obrad wróciła Przewodnicząca Rady Naukowej i zarządziła 
głosowanie tajne. Szczegółowe wyniki głosowania zawarte są w protokole stanowiącym 
załącznik do oryginału protokołu. W wyniku głosowania podjęto uchwałę nr 14/2021, w której 
zarekomendowano przyznanie Pani dr hab. Lidii Skuzie, prof. US nagrody indywidualnej za 
osiągnięcia naukowe I stopnia. Po zakończonym głosowaniu członkowie posiedzenia przeszli 
do omawiania kolejnej sprawy.



Podjęcie uchwały w sprawie wniosku Dyrektora Instytutu o wszczęcie postępowania awanso
wego dr hab. Wiolety Dudzińskiej na stanowisko profesora Uniwersytetu Szczecińskiego

Przewodnicząca RN przedstawiła zebranym warunki, które powinien spełniać kandydat 
ubiegający się o awans na stanowisko profesora US. Następnie Pani dr hab. Lidia Skuza, prof. 
US przedstawiła zebranym sylwetkę dr hab. Wiolety Dudzińskiej. Zebrani dowiedzieli się, że 
Pani dr hab. Wioleta Dudzińska uzyskała habilitację 23.01.2019 na Wydziale Nauk o Zdrowiu 
PUM. Sumaryczna punktacja po habilitacji wyniosła 410 pkt, a sumaryczny IF 14,75. Pani dr 
hab. Wioleta Dudzińska jest promotorem jednej osoby z otwartym przewodem doktorskim, a 
także była promotorem 23 prac magisterskich .

Przewodnicząca RN otworzyła dyskusję, po której zarządziła głosowanie tajne. 
Szczegółowe wyniki głosowania zawarte są w protokole stanowiącym załącznik do oryginału 
protokołu. Ze względu na związane z upałem problemy techniczne jedna osoba nie mogła 
wziąć udziału w głosowaniu. W wyniku głosowania podjęto uchwałę nr 15/2021, w której 
pozytywnie zaopiniowano wniosek Dyrektora Instytutu Biologii o wszczęcie postępowania 
awansowego dr hab. Wiolety Dudzińskiej na stanowisko profesora Uniwersytetu 
Szczecińskiego. Po zakończonym głosowaniu członkowie posiedzenia przeszli do kolejnego 
punktu obrad.

2) Sprawy bieżące i wolne wnioski

Dyrektor Instytutu przekazał zebranym informacje z kolegium rektorskiego. Pan prof. 
Czerniawski poinformował zebranych, że na pewno nie będą otwierane kierunki mające mniej 
niż 12 studentów. Nie dotyczy to kierunków strategicznych i nowo otwartych.

Od września zapowiedziane zostały dyskusje nad zmianami organizacyjnymi.
Pan Profesor poinformował również, że w Instytucie nagrywany jest film promocyjny 

realizowany przez profesjonalną firmę. Dyrektor IB poprosił o współpracę w zakresie 
nagrywania materiału, szczególnie w trakcie realizacji zajęć dydaktycznych.

Następnie zostały poruszone kwestie związane z infrastrukturą wokół Instytutu.
Dyrektor Instytutu Biologii poinformował również, że Rektor rekomenduje w miejsce 

nadgodzin zatrudnianie nowych pracowników. Do 15 lipca powinien zostać opracowany plan 
przydziału godzin, jeśli będzie dużo godzin nadliczbowych to będzie możliwość zatrudniania 
nowych pracowników. Pan prof. Czerniawski zaapelował o oddawanie ćwiczeń młodym 
pracownikom.

Dyrektor IB zaproponował także, aby na niektóre posiedzenia Rady Naukowej 
zapraszać (bez prawa głosu) osoby, które do posiedzeń mogą wnieść swoją wiedzę i 
doświadczenie i tym samym wspomóc członków Rady w podejmowaniu decyzji.

Wobec braku dalszych wypowiedzi, członkowie posiedzenia przeszli do realizacji 
kolejnego punktu obrad.

3) Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia Rady Naukowej w dniu 29.04.2021.
Pani dr hab. Lidia Skuza, prof. US zapytała czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie. W 

związku z brakiem wypowiedzi w sprawie Przewodnicząca Rady Naukowej zarządziła 
głosowanie w sprawie zatwierdzenia protokołu z posiedzenia Rady Naukowej w dniu 
29.04.2021. Ze względu na związane z upałem problemy techniczne jedna osoba nie mogła 



wziąć udziału w głosowaniu. W głosowaniu jawnym Rada Naukowa jednomyślnie zatwierdziła 
protokół.

Na tym wyczerpano porządek obrad. Na zakończenie Pani dr hab. Lidia Skuza, prof. US 
podziękowała zebranym za uczestnictwo w posiedzeniu i życzyła spokojnego i zdrowego 
wypoczynku letniego.
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